
第八屆(台灣)亞洲˙愛琴海國際音樂大賽 - 香港區選拔賽
THE 8TH (TAIWAN) ASIA AEGEAN MUSIC INTERNATIONAL COMPETITION - HONG KONG PRELIMINARY ROUND 2024

組別編號

CLASS NO.

組別

CLASS

年齡限制

AGE LIMITIED

曲目要求

REPERTOIRE

實體賽報名費
ENTRY FEE FOR

LIVE (HKD)

視頻賽報名費
ENTRY FEE FOR

VIDEO (HKD)

PC1 表演組
PERFORMANCE CLASS

無年齡限制
NO AGE LIMIT

自選一首 3分鐘曲目
OWN CHOICE, TIME LIMIT: 3 MINS

480 450
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K01 幼兒音樂才藝表演藝術組
LITTLE ARTIST - MUSICAL TALENT PERFORMANCE

未就讀小學者或就讀國際學校Year1學生
CONTESTANTS WHICH STUDY IN KINDERGARTEN OR

YEAR 1 STUDENTS IN INTERNATIONAL SCHOOLS

自選一首 1.5分鐘曲目
OWN CHOICE, TIME LIMIT: 1.5 MINS

480 450

自選樂器項目組別 INSTRUMENT OF OWN CHOICE CLASS

此組別為鼓勵初踏舞台參加者踴躍參與，屬獎勵性質，只須分數達標，不設獎勵上限 ; 92分或以上為冠軍，88分或以上為亞軍，85分或以上為季軍，84分以下為一等獎
AIM TO ENCOURAGE EARLY STAGE EXPERIENCE, NO AWARDS CEILING ; ABOVE 92POIINTS - CHAMPION; ABOVE 88 POINTS - 1ST RUNNER-UP; ABOVE 85 POINTS - 2ND RUNNER-UP; BELOW 84 POINTS - FIRST PRIZE

不限樂器項目，參賽者須自備樂器 (鋼琴除外)
AVAILABLE FOR ALL INSTRUMENTS, MUSICAL INSTRUMENTS WILL BE PREPARED BY CONTESTANTS (EXCEPT FOR PIANO).

表演組 Performance Category

表演組 : 不限年齡，目的在鼓勵選手提升演奏能力訓練上台的台風 *亦可選擇彈奏流行音樂及適合未能背譜的選手 。表演組只須分數達標，不設獎勵上限 ; 81分或以上

為優秀演出獎獲獎盃、二等獎（75-80分) 及 三等獎（74分或以下) 頒授等級獎牌 NO AGE LIMIT FOR THIS CLASS, AIM TO ENCOURAGE STAGE EXPERIENCE AND AVAILABLE TO PERFORM POPULAR

MUSIC AND BE SUITABLE FOR PLAYERS WHO ARE UNABLE TO MEMORIZE MUSIC, NO AWARDS CEILING;  ABOVE 81 POINTS FOR EXCELLENCE PERFORMANCE AWARD AND TROPHY, 75-80 POINTS FOR THE SECOND PRIZE AND

MEDAL, BELOW 74 POINTS FOR THE THIRD PRIZE AND MEDAL.

幼兒音樂才藝表演藝術組 Little Artist - Musical Talent Performance Category
*此組別賽手於台灣總決賽將以自由選曲組作編排 The contestants of this category will be arranged in the Taiwan Finals with Open Class.

所有組別設視頻賽，統一報名費用為 HKD 450，

包含一組比賽、證書及刻名獎牌或獎盃，各證書、分紙及獎項將以快遞寄付形式寄出
ALL CLASSES HAVE VIDEO COMPETITIONS. THE UNIFIED ENTRY FEE IS HKD 450. IT INCLUDES ONE CLASS COMPETITIONS, CERTIFICATES AND NAMED

MEDALS OR TROPHIES. ALL CERTIFICATES, MARK SHEETS AND AWARDS WILL BE MAILED BY EXPRESS DELIVERY (PAID BY SENDER).


